
                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

Protokół Nr LXXVI 
z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie 

z dnia 15 marca 2010 r. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Lisowski o godz. 10.00 otworzył 

LXXVI sesję Rady Miejskiej w Dziwnowie. Powitał zebranych radnych, Burmistrza 

Dziwnowa p. Krzysztofa Kozickiego wraz z pracownikami, sołtysów, zaproszonych gości, 

mieszkańców Gminy Dziwnów, przedstawicieli mediów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w sesji 

uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności radnych oraz 

gości stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem  

o sesji /zał. nr 3/. Zapytał - czy są uwagi do porządku obrad, przypominając, że zgodnie z art. 

20 ust. 4 a Ustawy o samorządzie gminnym – Rada Miejska może wprowadzić zmiany do 

porządku bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady – 8 głosów „ za „.  

 

Nikt nie zgłosił uwag do porządku obrad.  

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynął wniosek Pana Burmistrza Dziwnowa z dnia 

8 marca br. o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie dotacji celowej na rzecz Województwa Zachodniopomorskiego do kwoty 

350 000,00 zł. na realizację zadania „Przebudowa przejścia przez m. Dziwnów w ciągu drogi 

woj. Nr 102 - etap I przebudowa skrzyżowań”. 

Przewodniczący obrad zaproponował, że jeśli Rada Miejska zaakceptuje zmianę w porządku 

obrad projekt uchwały umieści sie w pkt 48, a następne odpowiednio przesunąć. 

 

Nastąpiło głosowanie zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie w pkt 48 projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji celowej na rzecz 

Województwa Zachodniopomorskiego do kwoty 350 000,00 zł. na realizację zadania 

„Przebudowa przejścia przez m. Dziwnów w ciągu drogi woj. Nr 102 - etap I 

przebudowa skrzyżowań”. 
 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy stan 15 w głosowaniu za 

– 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zmianę w porządku obrad, który 

obecnie w całości przedstawia się następująco:  

 

1. Sprawy regulaminowe: 

a/ stwierdzenie quorum;  

b/ wnioski do porządku obrad 

c/ przyjęcie protokołu Nr LXXV z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie. 

2. Informacja o pracy Rady Miejskiej w okresie między sesjami. 

- sprawozdania komisji Rady 

3. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami.  

4. Zapytania i interpelacje radnych. 

5. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
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6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej  

      w Dziwnowie na 2010 r.  

7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Dziwnowie na 

2010 r. 

   

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXII/380/2009 z dnia 5 

października 2009 r. w sprawie zakazu sprzedaży, podawania i spożywania napojów 

alkoholowych w miejscach wskazanych, niewymienionych w ustawie o wychowaniu 

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie konstrukcji zejścia 

na plażę /pomost widokowy/, zlokalizowanej na przedłużeniu ul. Morskiej w 

Łukęcinie.  

10. Projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w gminie Dziwnów będących w 

posiadaniu Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Dziwnowie.  

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LII/320/2009 z dnia 23 marca 2009 r. 

w sprawie utworzenia mieszkaniowego zasobu gminy.  

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności przypadających 

Gminie Dziwnów.  

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

w 2010 r.  

14. Projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości pożyczek udzielanych 

przez Burmistrza Dziwnowa w roku budżetowym 2010.  

15. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg tj. 

umarzania, odraczania i rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny przypadających gminie Dziwnów i jej jednostkom 

podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w 

których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, a także wskazania organów do tego 

uprawnionych.  

16. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu sprzedaży, podawania i spożywania 

napojów alkoholowych w miejscach wskazanych, nie wymienionych w ustawie o 

wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz wyznaczenia 

miejsc do sprzedaży napojów alkoholowych. 

17. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad wydzierżawienia nieruchomości 

stanowiących własność gminy albo pozostających we władaniu gminy na podstawie 

innego tytułu prawnego. 

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 10 lat części 

nieruchomości położonej w Dziwnówku (dz. 163/13).  

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części działki nr 163/13 położonej 

w Dziwnówku na okres powyżej 3 lat. 

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu 

(dz. 126).  

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie (dz. 

380/1 i cz. dz. 467/1).  

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej we Wrzosowie.  
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23. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie (dz. 

dz. 252)  

24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej w Dziwnowie 

(dz. Nr 563).  

25. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu. 

(nr dz. Nr 100).  

26. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie (dz. 

Nr 386/2).  

27. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w sprawie wyrażenia zgody 

na zwolnienie z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości położonej w 

Międzywodziu oraz w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością drogową 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dziwnów, położonej w obrębie 

Międzywodzie (dz. 175/2) 

28. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w sprawie wyrażenia zgody 

na zwolnienie z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości położonej w 

Dziwnowie oraz w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością drogową 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dziwnów, położonej w obrębie 

Dziwnów (dz. 843/84) 

29. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości 

położonych w Międzywodziu (dz. nr 302/54 i 302/55). 

30. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości 

położonej w Międzywodziu (dz. nr 147/2)  

31. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia drodze przetargu nieruchomości położonej 

w Międzywodziu (dz. nr 90/14).  

32.  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia drodze przetargu nieruchomości położonej 

w Międzywodziu (dz. nr 143/2).  

33. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia drodze przetargu nieruchomości położonej 

w Międzywodziu (dz. nr 217/45).  

34. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia drodze przetargu nieruchomości położonej 

w Dziwnowie (dz. Nr 35/6).  

35. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia drodze przetargu nieruchomości położonej 

w Dziwnowie (dz. Nr 518/1).  

36. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia drodze przetargu nieruchomości położonych 

w Dziwnowie (dz. Nr 213/1 i 214/1).  

37. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia drodze przetargu nieruchomości położonej 

w Dziwnowie (dz. Nr 286/6).   
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38. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia drodze przetargu nieruchomości położonej 

w Łukęcinie (dz. Nr 114/75).  

39. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Łukęcin. (dz. nr 30/18)  

40. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (dz. nr 240/33 na rzecz 

współwłaścicieli dz. 362)  

41. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (dz. nr 240/33 na rzecz 

właściciela dz. 363)  

42. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (dz. nr 240/33 na rzecz 

współwłaścicieli dz. 317/2)  

43. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w obrębie 

Dziwnów (dz. Nr 294/2).  

44. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (dz.332/27).  

45. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Łukęcin. 

46. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego przez Burmistrza Dziwnowa przekraczającego rok budżetowy w 

zakresie wydatków związanych ze sporządzeniem miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Dziwnów obejmującego tereny położone w 

miejscowościach: Międzywodzie dla działki nr 827/44 w rejonie ulicy Turystycznej 

oraz Łukęcin dla części działki nr 514 na cele bazy ratowników plażowych, zgodnie z 

Uchwałą Nr XIII/80/2007 Rady Miejskiej w Dziwnowie z dnia 28sierpnia 2007 r. do 

kwoty 65 000,00 zł.   

47. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2010 rok. 

48. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji celowej na rzecz 

Województwa Zachodniopomorskiego do kwoty 350 000,00 zł. na realizację zadania 

„Przebudowa przejścia przez m. Dziwnów w ciągu drogi woj. Nr 102 - etap I przebudowa 

skrzyżowań”. 

49. Wolne wnioski. 

50. Zakończenie sesji. 

 

 

Nastąpiło głosowanie Protokołu z poprzedniej sesji; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy stan 15 w głosowaniu za 

– 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Protokół Nr LXXV.  

 

 

Ad.2  
Informację o pracy Rady Miejskiej w okresie między sesjami przedstawił Przewodniczący 

Rady Miejskiej p. Marek Lisowski, który powiedział, że: 

- radni brali udział w spotkaniach sołeckich: w Dziwnowie, sołectwie Dziwna, Dziwnówku, 

- dwoje radnych - przewodniczących komisji Rady - brało udział w kongresie XX - lecia 

samorządu terytorialnego w Poznaniu, 

- wpłynęła petycja mieszkańców ul. Dziwna do Rady Miejskiej w sprawie drogi do „dzikiej 

plaży”. 
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Przewodniczący odczytał treść petycji. Oświadczył, że pismo zostanie przekazane 

Burmistrzowi Dziwnowa. 

- pisma w sprawie płyt DWD z nagrań sesji - pismo Burmistrza, że nie może wypożyczyć 

płyt, odpowiedź Burmistrza, że będą udostępnione poprzez skopiowanie za odpłatnością, 

następnie pismo od Wojewody przypominające Burmistrzowi o obowiązku udostępniania 

informacji publicznej, bądź wydania decyzji administracyjnej w przypadku odmowy. Dodał, 

że w kontekście odpłatności Wojewoda napisał, że działalność Rady finansowana jest z 

budżetu gminy tj. obciążenie kosztami organu z tego samego budżetu, do którego zostaną 

wpłacone. Wydaje się to bezcelowe.  

Poinformował, że w kontekście informacji złożonej przez Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej w sprawie utajniania podmiotów, które zalegają z opłatami na rzecz gminy za 

dzierżawę terenu wysłano pismo do Biura Inspektora Generalnego Danych Osobowych, gdzie 

Generalny Inspektor odpowiada, że nie podlegają przepisom ustawy o ochronie danych 

osobowych dane dotyczące przedsiębiorców identyfikujące ich w obrocie gospodarczym. 

Ewidencja działalności gospodarczej jest jawna i dane osobowe w niej zawarte nie podlegają 

przepisom ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. o ochronie danych osobowych. Utajnianie 

podmiotów, które zalegają gminie z opłatami, powołując się na przepisy o ochronie danych 

osobowych jest niezrozumiałe.. 

- wpłynęło pismo z RIO w Szczecinie w sprawie zbadania czterech uchwał Rady w sprawie 

umorzenia należności przypadających gminie Dziwnów z sesji w dniu 28 stycznia br. 

Kolegium powzięło wątpliwości, co do możliwości podejmowania ich na podstawie Uchwały 

nr LXXII/403/2009 Rady Miejskiej w Dziwnowie z dnia 5 października 2009 r. podjętej na 

podstawie ustawy z dnia 30 czerwca 2005 r. o finansach publicznych. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Radca Prawny Urzędu sporządziła na tę 

okoliczność pismo do RIO, którego treść zostanie uzgodniona z Radcą Prawnym Rady  

p. Pawłem Brzezińskim i wysłąna. 

- wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze od Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie 

stwierdzenia w części zapisu § 1 Uchwały nr LXXIV/439/2009 r. z dnia 21 grudnia 2009 r.  

 

Przewodniczący poinformował, że z treścią powyższych pism można zapoznać się w biurze 

Rady.  

Dodał, że nie ma rozpropagowanej informacji na temat imprezy organizowanej przez 

Muzeum Techniki i Komunikacji w Kołobrzegu tj. zaślubiny z morzem w Dziwnówku. 

O godz. 14 - tej mają być złożone kwiaty pod pomnikiem w Dziwnówku. Zaproponował w 

tym czasie radnym oraz obecnym, godzinną przerwę w sesji od godz. 13.45 i wzięcie udziału 

w tej uroczystości. 

 

Radna p. Gamrat - powiedziała, ze z Przewodniczącym Komisji Morskiej p. Zbigniewem 

Jeszką wzięła udział w Kongresie z okazji XX lecia samorządu terytorialnego, który  

odbył  się w Poznaniu. W kongresie wzięło udział ponad 2 tys. osób z całego kraju. Goście 

honorowi to Premier p. T. Mazowiecki Prezydent RP p. Lech Kaczyński, Marszałek i 

Wicemarszałek Sejmu, Wicemarszałek Senatu. Była to impreza podsumowująca 20 lecie 

funkcjonowania samorządu.  

Poinformowała, że zapowiedziano zmianę ustawy samorządowej, ponieważ przez te 

dwadzieścia lat nie wszystko zostało przewidziane.  

Impreza była ciekawa, ponieważ była możliwość wymiany doświadczeń, wysłuchać 

wyjaśnień w sprawach budzących kontrowersje. W podsumowaniu dodała, ze była to impreza 

bardzo pożyteczna.  
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Radny p. Mączyński jako Przewodniczący Komisji Doraźnej ds. budowy promenady 

poinformował, że 11 marca br. odbyło się posiedzenie komisji.  

Dodał, że dokumentacja projektowa jest dostępna na płycie CD. Następnie odczytał protokół 

z posiedzenia. - zał. nr 4  

 

Ad. 3 

Informację o pracy między sesjami przedstawił Burmistrz Dziwnowa p. Krzysztof Kozicki. 

Powiedział, że: 

- dnia 19.02. br - spotkanie z Posłem p. Oświęcimskim, 

- udział w koncercie w Kościele Garnizonowym, 

- dnia 22.02.br. odbyło się spotkanie robocze w Koszalinie z dyrektorem p. Kowalskim  

i p. Krawczukiem w sprawie rond, 

- dnia 24.02.br. posiedzenie Zarządu ZGWW 

- dnia 25.02.br. kolejne spotkanie u dyrektora p. Rajkiewicz w Urzędzie Marszałkowskim  

w sprawie zapłaty za wykonane prace na rondzie oraz kolejne prace, które odbędą się na 

wjeździe do Dziwnówka. 

- dnia 26.02.br udział w zebraniu sprawozdawczym w Sołectwie Dziwnów Górny, 

- dnia 27.02.br. udział w uroczystościach bierzmowania w Kościele w Międzywodziu, 

- dnia 03.03.br. udział w posiedzeniu Zarządu ZGWW, 

- dnia 08.03.br. ponowne spotkanie z Panią dyrektor Rajkiewicz w sprawie zapłaty za ronda 

 

 

Ad. 4 

Radni zgłosili następujące interpelacje; 

Radna p. Gamrat - 1/ Jakie kroki zostały podjęte w sprawie rekultywacji wysypiska 

Gminnego? Na ten cel można jeszcze pozyskać środki z Unii Europejskiej. Czy złożono 

wnioski? 

2/, Kiedy zostanie wybudowany sklep wielkopowierzchniowy? Jaka siec handlowa będzie 

jego dysponentem? 

3/ W ogłoszeniu o przetargu na budowę boiska w Międzywodziu, jako jeden z załączników 

znalazł się kosztorys inwestorski na kwotę 443.108,87 zł. : czy to nowy zwyczaj w gminie, że 

zamiast kosztorysu tzw. „ślepego” podaje się do publicznej wiadomości kosztorys pełny? 

Proszę o odpowiedź na piśmie. 

4/ Kiedy na cmentarzu komunalnym zostanie urządzone miejsce pod pochówki urnowe? 

 

Radny, p. Stęplewski - wniosek - z uwagi na to, że zbliżamy się do sezonu uważa, że należy 

pomyśleć o ucywilizowaniu ruchu różnego rodzaju pojazdów tj. riksze, autka. obserwuje ,, że 

od wielu lat nikt nad tym nie panuje. Przybywa wypożyczalni na terenie miejscowości 

gminnych, natomiast nie ma nad tym nadzoru. Na przestrzeni lat zdarzały się wypadki 

śmiertelne. Często korzystają z tego typu sprzętu dzieci bez opieki osób starszych, które 

utrudniają ruch pieszo - jezdny i nie mają orientacji w przepisach ruchu drogowego. Dochodzi 

do uszkodzeń, zarysowań stojących samochodów, wjeżdżania w nogi przechodniów. Uważa, 

że miejscem dla tego typu pojazdów jest wynajęte boisko, plac, obrzeża miejscowości. 

Wypożyczający taki sprzęt powinni być zobligowani do zabezpieczania terenu i panować nad 

taka działalnością. 

 

Radna p. Zawadzka - Fajfer - 1/ czy w tym roku zgodnie z umową z firmą sprzątającą przy 

każdym wejściu na plażę ustawione będą pojemniki do segregacji śmieci. Proszę o 

interwencję w tej sprawie. Nadmieniam, że miało być po trzy pojemniki. 
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Radny p. Mączyński - 1/ Proszę o podjęcie czynności mających na celu usuniecie zasp 

lodowych z chodnika na pasie drogowym 854/48 tj. prowadzącej od drogi 102 do koszar. 

Piesi z powodu zalegania śniegolodu muszą korzystać z jezdni na drodze miejskiej, poza 

„strefą zamieszkania”. 

2/ Proszę o podjęcie czynności mających na celu poprawę utrzymania terenów, w tym dróg na 

działce nr 790 należącej do Skarbu państwa. Urzędnik odmówił zlecenia oczyszczenia ww. 

jezdni ze szkieł i innych zanieczyszczeń z sugestią sprzątania przez Sołectwo. 

Dodał, że w umowie o sprzątanie jest zapisane w załączniku, ze na Dziwnej sprzątaniu, 

oczyszczaniu podlegają wszystkie ulice, które mają nawierzchnię utwardzona i nieutwardzoną 

bez określenia czyją są własnością. 

3/ Na wniosek wyborcy proszę o dane o okres gwarancji na dach budynku hali MOSiK i o 

aktualnym stanie technicznym konstrukcji dachowej, szczególnie ze względu na znajdowane 

na podłożu wokół hali elementy mocowania pokrycia dachowego do konstrukcji budowli. 

 

Radna p. Szafran - 1/ „Akcja posesja” - czy będzie zorganizowana? 

2/ Proszę o wyznaczenie i wydzielenie terenu pod drogę z działki, na której znajduje się 

„Eko” camping. Droga ta odciąży i usprawni ruch samochodowy na Osiedlu Rybackim. W 

okresie sezonu przejazd przez Osiedle rybackie jest bardzo utrudnione. 

 

Radna p. Haraś -1/ Kiedy zostanie przeprowadzona zbiórka odpadów wielkogabarytowych? 

 

Radny p. Mączyński jako Sołtys sołectwa Dziwna odczytał protokół zebrania sołeckiego, 

które odbyło się dn. 4 marca 2010 r. 

 

Przewodniczący Rady p. Lisowski - 1/ Skoro gmina wspiera „Rajd zaślubin”, dlaczego nie 

rozpropagowano tego wydarzenia w inny sposób niż tylko na stronach internetowych. 

2/, Jaki ma Pan Burmistrz plan dotyczący żeglarstwa w Gminie Dziwnów. Czy młodzież i 

dzieci z Dziwnowa będą mogły pływać na żaglówkach? W jakim stanie znajdują się żaglówki 

i jacht gminny? 

3/ Na ile drzew na poszczególnych działkach w Dziwnówku (Porta Mare) wydał Pan 

Burmistrz zezwolenie? Czy jest kontrola nad zgodnością wycinki z zezwoleniami? 

Jakie wpływy do Gminy będą z tytułu wycinki drzew? 

 

 

Przerwa - 10.45 - 11.00 

 

Ad. 5 

Głos zabrał Burmistrz Dziwnowa p. Krzysztof Kozicki odpowiadając na zapytanie, które 

wniósł Pan Przewodniczący Rady w sprawie wycinki drzew w Dziwnówku. 

Powiedział, że OW Porta Mare prowadzi potężną inwestycję i zwróciło się o wycinkę drzew. 

Urząd Miejski otrzymał od Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska postanowienie  

w sprawie nie nakładania obowiązku przeprowadzenia oceny oddziaływania na obszar Natura 

2000 dla przedsięwzięcia polegającego na usunięciu drzew z terenu posesji położonej w   

m. Dziwnówek ul. 1 Maja dz. nr 34/138. 

Następnie Pan Burmistrz odczytał kila zdań z uzasadnienia decyzji. Dodał, że w tej sprawie 

wypowiedział się również Starosta. 

Burmistrz powiedział, że na podstawie tych dokumentów, opinii wydał w tej sprawie decyzję. 

Będzie wycięte 164 drzewa. Poinformował, że nikt wcześniej w Gminie nie pobierał z tego 

tytułu opłat. Wraz z inspektorem ds. ochrony środowiska UM doszli do wniosku, że będą 

pobierać  opłaty w niektórych przypadkach. 
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W decyzji jest ustalona opłata za wycięcie 42 drzew w kwocie 181 340 zł.  

Ustalono też kwotę wartości 120 drzew na  1 380 000 zł. Zobowiązano wnioskodawcę do 

zastąpienia usuwanych drzew innymi drzewami w ilości 120 szt. do dnia 30 czerwca 2011 r.  

 

Radna p. Olszewska - powiedziała, że radni tej sprawy nie negują, ale są pytania ze strony 

mieszkańców. 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że tekst Burmistrza, że wywołuje wojnę jest zupełnie 

nie na miejscu. Jest radnym z Dziwnówka, gdzie mieszkańcy zwrócili się z problemem 

wycięcia 164 drzew. Jeśli Pan Burmistrz interpretuje pytania jako wojnę, to jest to czytelne 

jak Pan Burmistrz traktuje jego pytania i wnioski. Dodał, że jest to troska o Dziwnówek i 

przyrodę. 

 

Burmistrz - powiedział, że Pan Przewodniczący sądzi, że takiej troski Burmistrz nie 

przejawia. Uważa, że takie pytania można załatwić na stanowisku pracy u inspektora Urzędu 

Miejskiego.  

 

Przewodniczący Rady - uważa, że jest to jedna z najważniejszych spraw. Dlaczego Pan 

Burmistrz nie zwraca uwagi jeśli ktoś mówi o śmietniku? Widać jak Pan Burmistrz traktuje 

chęć jakiejkolwiek współpracy.  

 

Burmistrz - odpowiedział, aby Pan Przewodniczący nie burzył jego wizerunku w oczach 

społeczeństwa, aby zadbał o swój wizerunek. 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że wszyscy widzą jak Burmistrz reaguje na wyrazy 

troski. Wystarcza rzeczowa odpowiedź, a nie ocenianie osoby pytającej, czy treści pytania. 

Uważa komentarze za niepotrzebne, wywołujące napięcie i pokazujące mieszkańcom jak 

wygląda współpraca.  

 

Radna p. Gamrat - powiedziała, aby Pan Burmistrz wypowiedział, się na temat sklepu 

wielkopowierzchniowego, bo mieszkańcy oczekują informacji. 

 

Burmistrz - powiedział, że inicjatywa tego, aby powstał sklep była również jego. Bardzo mu 

na tym zależy. Miesiąc temu, uważa, że za dużo powiedział i pewne wypowiedzi były 

negatywnie wykorzystywane. Uzgodnienia trwają i gdy będą gotowe to poda wszelkie 

informacje zarówno społeczeństwu jak i Radzie.  

 

Radna p. Olszewska - powiedziała, że Burmistrz jest wybierany przez mieszkańców i jakie 

Pan Burmistrz ma informacje takie przekazuje, czy pozytywne, czy negatywne. Radni nie 

odnoszą się do nich negatywnie, chcą tylko wiedzieć i mieszkańcy też. Burmistrz powiedział 

to, o czym wiedział. Raz powiedział Burmistrz, że sklep będzie do końca maja, później, że do 

końca sierpnia i to radni przyjęli.  

 

Radna p. Gamrat - Pan Burmistrz poinformował o tym na sesji, dlatego mieszkańcy pytają, 

kiedy wreszcie będzie ten sklep i jaka to będzie sieć.  

 

Burmistrz - odpowiedział, że na dziś nie może za wiele powiedzieć, uzgodnienia trwają. Co 

ma za znaczenie, czy sklep będzie otwarty w np. październiku. 
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Radna p. Gamrat - była na spotkaniu sołeckim, gdzie mieszkańcy chcieli się dowiedzieć, 

kiedy powstanie sklep. Zacytowała wówczas słowa Pana Burmistrza z sesji grudniowej i 

styczniowej. Stąd prośba, aby Pan Burmistrz powiedział cos więcej. 

 

Burmistrz - zwracając się do Rady i mieszkańców powiedział, ze będzie robił wszystko, aby 

ten sklep powstał.  

 

Ad. 6 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. 

Burmistrz - bez uwag 

 

Radna p. Gamrat - wnosi, aby w załączniku nr 5 w pkt 5 wykreślić m-c maj 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 13, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę  

Nr LXXVI/470/2010 w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej 

w Dziwnowie na 2010 r.  

 

Burmistrz zgłosił, że ma bardzo ciekawą informację, którą zapomniał przekazać w pkt 3 tj. w 

informacji o pracy Burmistrza między sesjami. 

Zakomunikował, że dziś były otwarte oferty na budowę ośrodka zdrowia. Wartość 

kosztorysowa obiektu to kwota 3 mln 938 tys. zł.  

Były cztery oferty i wszystkie w przybliżeniu były równe w wysokości 2 500 tys. zł. Ośrodek 

będzie budowany za 2 mln 377 tys. 812 zł.  

Mówi o tym w obliczu podjęcia decyzji w sprawie budowy mieszkań komunalnych i 

socjalnych, na które będzie dofinansowanie. Przekonany jest, że tę wyjątkową sytuację na 

rynku należy wykorzystać. Proponuje zastanowić się nad tą budową, ponieważ jest 

przekonany jest, że w tej sytuacji rynkowej można wybudować mieszkania za połowę ceny 

plus dofinansowanie. Dziś jest kolejna informacja z Banku Gospodarstwa Krajowego, że 

jeżeli zostanie złożony wniosek to dofinansowanie mieszkań socjalnych może sięgnąć nawet 

50%. 

 

Radny p. Mączyński - powiedział, że w Mieszkowicach deweloper sprzedaje mieszkania po 

2 tys. zł. za m
2 
wraz z aktem notarialnym i miejscem parkingowym, gdzie sprzedaje własny 

grunt. Jest to informacja dostępna w Internecie.  

 

Ad. 7 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
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Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. 

Burmistrz - bez uwag 

 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 13, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXVI/471/2010 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej Rady Miejskiej w 

Dziwnowie na 2010 r.  

 

Ad. 8 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji 

Komisja Morska - większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - akceptuje projekt uchwały. 

 

Burmistrz - zapytał, dlaczego tak się stało, że jego uchwała dotycząca tej samej sprawy jest 

punktem dalszym w porządku obrad jako 16.  

Nie może zgodzić się z uchwałą, ponieważ tych punktów jest mniej, a jest to duża strata dla 

budżetu gminy. Dodał, że w zeszłym roku namiot z ul. Parkowej został przeniesiony na ul. 

Reymonta było uzasadnione tym, że jest to najbardziej niebezpieczne miejsce na 

dziwnowskim wybrzeżu. Projekt ten ponownie wskazuje miejsce na ul. Parkowej.  

 

Radny p. Stęplewski - poprosił o doprecyzowanie, czy jest mowa o bezpłatnych toaletach dla 

konsumentów. Czy należy to rozumieć, że jest to wymóg lokalizacji toalet w obiekcie, czy jak 

do tej pory za wałem wydmowym? Można posiadać w obiekcie lub poza obiektem. 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że przyznaje radnemu p. Stęplewskiemu rację. Po czym 

zgłosił autopoprawkę w zapisie § 1 pkt 2 „ w punktach wyposażonych w bezpłatne toalety 

dla konsumentów…” 

 

Radny p. Stęplewski - zapytał, czy wszystkie podmioty mające umowy z Urzędem miejskim 

podpisane na najbliższy okres czasu w ramach punktów wymienionych w projekcie uchwały 

będą mogły prowadzić działalność, aby nie wystąpiły z roszczeniami wobec Gminy? Nie wie 

czy na podstawie umowy podmiot prowadził działalności w danym miejscu, a teraz będzie 

musiał być przeniesiony. Obawia się ewentualności zaskarżenia Gminy i wystąpienia o 

odszkodowanie z powodu niedotrzymania warunków umowy dzierżawy. 

 

Przewodniczący Rady - w umowie dzierżawy jest zawarte, że przedmiotem dzierżawy jest 

namiot gastronomiczny, a nie sprzedaż piwa. Sprzedaż piwa będzie dopuszczana po 

uzyskaniu odpowiednich zezwoleń. 

 

Radny p. Stęplewski - zapytał czy w umowach nie jest doprecyzowana lokalizacja namiotu? 

Czy zmiana lokalizacji nie będzie powodem zastrzeżeń ze strony podmiotu? 
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Przewodniczący Rady - wcześniejsza uchwała nie dopuszczała sprzedaży piwa w żadnym 

miejscu na plaży. Projekt daje taka możliwość w pewnych miejscach. 

 

Radny p. Stęplewski - odpowiedział,że nie chodzi mu o to, aby po fakcie sprawdzać. Na 

chwile obecną chciałby mieć jasny klarowny obraz w związku z propozycją innych lokalizacji 

grupy radnych, a inna podana przez Burmistrza również w projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad - jest to zmiana uchwały październikowej, która dopuści w pewnych 

punktach sprzedaż alkoholu. 

 

Burmistrz - powiedział, że jest umowa w innym miejscu niż proponuje się w projekcie 

uchwały. 

 

Radny p. Dymerski -  radni z Międzywodzia wskazali dwie lokalizacje w Międzywodziu na 

plaży w sprawie sprzedaży alkoholu. Koncepcja ta nie została utrzymana zgodnie z sugestią w 

tym jak i drugim projekcie uchwały, dlatego, że są podane dwie lokalizacje w projekcie Pana 

burmistrza i lokalizacja na jeden namiot Rady Miejskiej. Nie jest wysłuchany głos 

mieszkańców. Było spotkanie z radą Sołecką w Międzywodziu. Dziwi się, że w projekcie 

uchwały nr 16 z jednej strony występuje namiot na wschód od ul. Westerplatte, a w projekcie 

pana Burmistrza jest lokalizacja dotychczasowa.. Jest za przyjęciem §1 pkt 2, ale rodzi się 

problem lokalizacji. Czy załącznik podpięty pod projekt uchwały nie będzie wytyczną, że 

tylko i wyłącznie te namioty mają stać. Może to by6ć problem formalno prawny, czyli 

dochodzenie roszczeń. Sugestia z Międzywodzia nie została wzięta pod uwagę. 

 

Radny p. Kozłowski - zapytał p. Burmistrza ile jest umów na ten rok? 

 

W imieniu Burmistrza odpowiedzi udzieliła p. Mazurek inspektor Urzędu Miejskiego. 

Powiedziała, że jeśli chodzi o ul. Zwycięstwa były to umowy sezonowe. Uchwała z pkt 16, 

która była przygotowywana przez Burmistrza obejmowała tereny, które były lub są objęte 

aktualnymi umowami. Jeśli chodzi o ul. Zwycięstwa została zmieniona lokalizacja, był 

wschód od tej ulicy jest zachód. Na dzień dzisiejszy obowiązują cztery umowy, jedna 

użyczenia i trzy dzierżawy. Zostały one uwzględnione w projekcie uchwały z pkt 16.  

 

Radny p. Mączyński - zapytał - czy jest w umowach o działalność gastronomiczną w 

namiotach na plaży przyrzeczenie Gminy, że jest to równoznaczne z udzieleniem koncesji i 

przyzwoleniem na sprzedaż piwa.  

 

Pani Mazurek - odpowiedziała, że w treści umowy nie jest to wprost zapisane. Jest zapis o 

posadowieniu namiotu gastronomicznego. Nie ma również przyrzeczenia koncesji. Jest zapis, 

że dzierżawca we własnym zakresie musi uzyskać odpowiednie zgody i koncesje. Wiadomym 

było, że założeniem podstawowym tej działalności było sprzedaż piwa. 

 

Radny p. Dymerski - proponuje przyjąć uchwałę z pkt 16 w powiązaniu z zapisem § 1 pkt 2 

projektu uchwały z pkt 8. Uważa, że byłoby to spójne i właściwe.  

 

Przewodniczący Rady - proponuje skupić się na projekcie obecnie omawianym, propozycję 

p. Dymarskiego uważa za tworzenie nowej uchwały.  

 

Radny p. Stęplewski - należy w sposób bezkonfliktowy kontynuować możliwość tej 

działalności mając w perspektywie to, o czym mówiono - stopniowego wycofania się z 
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prowadzenia tego rodzaju działalności na plaży. Uważa, że należy zostawić tak jak było do 

czasu wygaśnięcia umów z wymogiem wyposażenia w toalety.  

 

Radca Prawny p. Joanna Smalec - powiedziała, że radni wskazują, że w treści umów jest 

zapis prowadzenia działalności gastronomicznej. Ta działalność to tez sprzedaż alkoholu. 

Kiedy były zgłaszane oferty chęci dzierżawienia tych punktów było wprost napisane, że ich 

wola jest sprzedaż alkoholu i w sezonie ta sprzedaż się tam odbywała. Wykładnia stron, która 

ma znaczenie przy interpretacji treści umowy wskazywałaby, że ta działalność 

gastronomiczna nie odnosi się tylko do sprzedaży napojów niealkoholowych, posiłków, a 

szczególnym celem jest sprzedaż napojów alkoholowych.  

 

Burmistrz - powiedział, że chce zasugerować, aby projekt uchwały nr 8 zachować w całości, 

a lokalizację podać z projektu uchwały Burmistrza. Chce załatwić, sprawe tak, aby wszyscy 

byli zadowoleni.  

 

Radna p. Zawadzka - Fajfer - zapytała, czy są przewidziane jakieś nowe namioty, ponieważ 

Pani Mazurek poinformowała, że są zawarte cztery umowy, a lokalizacji jest siedem? W pkt 8 

jest cztery lokalizacje, a w pkt 16 jest siedem. 

 

Pani Mazurek - wyjaśniła, że w Łukęcinie umowa skończyła się w styczniu 2010 r., 

Dziwnówek - plaża w tym roku wraca do Gminy po zakończeniu umowy w maju z 

dotychczasowym dzierżawcą, to byłaby kolejna lokalizacja, zostawione lokalizacje zgodnie z 

umowami w Dziwnowie tj. trzy lokalizacje, Międzywodzie - jedna umowa długoletnia il. 

Wojska Polskiego i ul. Zwycięstwa, która była objęta umową sezonową. Jest to utrzymanie 

dotychczasowego poziomu w zakresie ilości namiotów. 

 

Radca Prawny p. Brzeziński - powiedział, że odnosząc się do argumentów, które 

przytoczyła p. Mecenas tj. wykładni oświadczenia woli, czyli co strony miały na myśli 

zawierając umowę na określone lokalizacje. Gmina występuje jako podmiot o charakterze 

cywilno-prawnym, ale także jako organ administracji publicznej. W żadnym razie gmina w 

umowie nie może zobowiązać się do tego, że organ administracji publicznej może wydać 

decyzje określonej treści. zapis, że np. Gmina gwarantuje, że będzie na danym terenie 

sprzedaż alkoholu nie ma żadnej prawnej skuteczności, bo organ administracji nie jest takim 

oświadczeniem zobowiązany.  

Zawarcie umowy o charakterze cywilno - prawnym tj. umowy dzierżawy nie może 

powodować, że organ administracji publicznej w tym przypadku Gmina jest zobowiązany do 

wydania decyzji administracyjnej określonej treści. Organ administracji publicznej musi 

kierować się przepisami prawa miejscowego wydając decyzje. Natomiast podmiot o 

charakterze cywilno-prawnym zawierając umowę dzierżawy nie może się zobowiązać, że 

dostanie od Gminy pozwolenie na sprzedaż piwa.  

 

Radny p. Stęplewski - powiedział, że jest to jasne i oczywiste jak konstrukcja cepa. Każdy 

podmiot występujący o zezwolenie na prowadzenie działalności gospodarczej ma w 

perspektywie sprzedaż alkoholu. Jedynym zarobkiem dla prowadzących tego typu działalność 

jest sprzedaż piwa.  

 

Radna p. Olszewska - była za tym, aby były namioty na plaży. Tych namiotów powinno być 

mniej niż w zeszłym roku. Baza noclegowa wzrosła i zaczyna brakować miejsca na plaży.  

Jest planowane 4 namioty i wczasowicze mają gdzie iśc. Nie musi być 7 namiotów i 

narzekania ludzi, którzy nie mogą na plaży odpoczywać, ponieważ głośno gra muzyka od 
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9.00 rano do 23.00, śmierdzi moczem i jest brudno. Radni dali furtkę, gdzie wiele Gmin 

nadmorskich pozamykało te furtki. Osobiście na siedem namiotów nie wyraża zgody. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 10, przeciw –0, wstrzymało się –3 większością głosów przyjęła 

Uchwałę Nr LXXVI/472/2010 w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr 

LXXII/380/2009 z dnia 5 października 2009 r. w sprawie zakazu sprzedaży, podawania i 

spożywania napojów alkoholowych w miejscach wskazanych, nie wymienionych w 

ustawie o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały omówiła p. Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - akceptuje projekt uchwały z poprawką - nie jest to ul. Morska 

 

Ogłoszono przerwę na czas przybycia pracownika Urzędu w celu wyjaśnienia wątpliwości 

Komisji Ochrony Zdrowia. 

 

Przerwa - 11.50 - 12.00 

 

Pan Mirosław Konrad pracownik Urzędu udzielił wyjaśnień dotyczących wątpliwości 

Komisji oraz odpowiadał na pytania radnych. 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 13, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXVI/473/2010 w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie konstrukcji zejścia na 

plażę /pomost widokowy/, zlokalizowanej na przedłużeniu ul. Morskiej w Łukęcinie.  

 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały omówiła p. Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu. Poinformowała, że 

została wniesiona autopoprawka polegająca na wymianie załącznika do projektu uchwały 

- zał. nr 5 
 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - projekt uchwały zostanie przyjęty po uwzględnieniu wniosku - Treść 

uchwały powinna być poprawiona, ponieważ jest niezgodne nazewnictwo określające 

lokalizację urządzeń wodno - kanalizacyjnych , każda przepompownia powinna mieć 

nr identyfikacyjny (np. 1, 2, 3,  4) 

 

Pani Olga Kociemba Dyrektor ZWiK poinformowała, że autopoprawka uwzględnia 

lokalizację dokładną. Jest 27 przepompowni. W każdej miejscowości inna ilość. Nazwy 
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skrótowe były nadane do dokumentacji projektowej. Zastanawia się, czy każda miejscowość 

będzie miała swoją liczbę, czy też w całej gminie. 

 

Komisja Oświaty -  przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - akceptuje projekt uchwały - nieczytelne nazewnictwo. 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały z autopoprawką: 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 12, przeciw –0, wstrzymało się –1 większością głosów przyjęła 

Uchwałę Nr LXXVI/474/2010 w sprawie wieloletniego programu rozwoju i 

modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w gminie Dziwnów 

będących w posiadaniu Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Dziwnowie.  

 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały omówiła p. Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu. Poinformowała, że w 

imieniu Burmistrza wnosi autopoprawkę polegająca na zmianie zapisu w drugim wersie §1 

wpisać „z dnia”, a nie „w dniu’. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - głosowanie na sesji.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu: 

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXVI/475/2010 

w sprawie zmiany uchwały nr LII/320/2009 z dnia 23 marca 2009 r. w sprawie utworzenia 

mieszkaniowego zasobu gminy.  

 

 

Ad. 12 

Pani Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu w imieniu Burmistrza Dziwnowa zgłosiła 

wycofanie projektu uchwały z uwagi na toczące się postępowanie RIO w Szczecinie, co do 

innych uchwał dotyczących umorzeń. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie zmiany porządku obrad; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu: 

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0  jednogłośnie przyjęła wycofanie projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności przypadających Gminie Dziwnów 

 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały omówiła p. Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
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Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja ochrony Zdrowia - większością głosów przyjęła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady - zapytał, czy sprawa była konsultowana z Sołtysami? 

 

Radca Prawny - z tego, co jest wiadomo Sołtysi nie są zainteresowani. Zarówno w ubiegłym 

roku jak i obecnie nie wyrażali zainteresowania. 

Głos zabrał w powyższej sprawie p. Czesław Wawrzyniecki - Sołtys Sołectwa Dziwnów 

Górny. Powiedział, że sołtysi są za tym, aby zostało tak jak było dotychczas. Jednak jest za 

tym, aby było sprawiedliwiej, bo wszystkie sołectwa otrzymują po 9 tys. zł. bez względu na 

liczebność mieszkańców.  

 

Radna p. Gamrat - powiedział, że jest to, co innego. Obie sprawy nie zależą od siebie. 

 

Radca Prawny - poinformowała, że uchwałę należy podjąć do dnia 31 marca br. Muszą być 

to środki wydzielone w budżecie na przyszły rok.  

 

Radna p. Gamrat - Ministerstwo częściowo zwraca środki finansowe. Uważa, że brak jest 

dostatecznych informacji.  

 

Radny p. Mączyński - Sołtys Sołectwa Dziwna - poinformował, że z ustawy wynika, że 

Gminie zostaje zwrócone 10% wartości funduszu sołeckiego. Tak jak Pan Sekretarz 

przytoczył, że będzie albo jedna albo druga dotacja. 

 

Radna p. Gamrat - słyszała na Kongresie w Poznaniu opinię, że jedno jest niezależne od 

drugiego. O tym mówił współtwórca ustawy.  

 

Sekretarz - dyskusje w tym temacie przeprowadzono z Sołtysami w roku poprzednim. Każdy 

Sołtys dostał materiały z tego zakresu i żaden z sołtysów nie był zainteresowany 

wprowadzeniem tej nowej formuły realizacji funduszu sołeckiego. W zeszłym roku sołtysi 

wypowiedzieli się negatywnie i Rada nie podjęła uchwały w tej sprawie. Do końca kwartału 

należy taką uchwalę wprowadzić lub nie. Sołtysi musieliby przekazać bardzo konkretne 

zadania inwestycyjne, które będą sami prowadzili, sami się z nich rozliczą. Międzyzdroje nie 

podejmują tego typu zadań. Budżety, które są przydzielone na sołectwa są wyższe niż te, 

które miały by otrzymać jako fundusz sołecki.  

 

Radca Prawny - projekt jest wprowadzony, aby zapobiec jakiemuś zarzutowi ze strony 

organów gminy o zaniechaniu temu obowiązkowi.  

 

Przewodniczący Rady - poinformował, że będzie głosował przeciwko uchwale. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw –9, wstrzymało się – 4 większością głosów odrzuciła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 r.  
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Ad. 14 

Projekt uchwały omówiła p. Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja ochrony Zdrowia - większością głosów przyjęła projekt uchwały. 

 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu: 

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0  jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXVI/476/2010 

w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości pożyczek udzielanych przez Burmistrza 

Dziwnowa w roku budżetowym 2010. 

 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały omówiła p. Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty -  przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska -  przyjęła projekt uchwały 

Komisja ochrony Zdrowia -  przyjęła projekt uchwały. 

 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę  

Nr LXXVI/477/2010 w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg tj. 

umarzania, odraczania i rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny przypadających gminie Dziwnów i jej jednostkom podległym 

oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną, a także wskazania organów do tego uprawnionych.  

 

 

Ad. 16 

Radca Prawny p. Joanna Smalec w imieniu Burmistrza wnioskuje o wycofanie uchwały z 

porządku obrad z uwagi na przyjęcie uchwały z poz. 8 porządku obrad, a dotyczącej tej samej 

materii. Uchwała stała się bezprzedmiotowa. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie wniosku o zmianę porządku obrad. 

Przypomniał, że numeracja zostaje taka, jaka była.  

                              

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu: 

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0  jednogłośnie przyjęła wycofanie projektu uchwały w 

sprawie w sprawie wprowadzenia zakazu sprzedaży, podawania i spożywania napojów 

alkoholowych w miejscach wskazanych, nie wymienionych w ustawie o wychowaniu w 

trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz wyznaczenia miejsc do sprzedaży napojów 

alkoholowych. 
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Ad. 17 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - głosowanie na sesji.  

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji 

Komisja Morska - większością głosów odrzuca projekt uchwały.  

Komisja ochrony Zdrowia - większością głosów odrzuca projekt uchwały.  

Jako pierwszy w dyskusji głos zabrał Radny p. Stęplewski, który powiedział, że na 

posiedzeniu komisji pod rozwagę zaproponował baczne przyjrzenie się terenom, o jakie 

chodzi i zrozumiał, że w większości członkowie Komisji Budżetu byliby skłonni byłaby 

skłonna podjęciu uchwały po wykreśleniu pewnych punktów, co uważa się za w pełni 

zasadne do pozostawienia w gestii Rady. Prosi o zastanowienie się nad zapisami tj. np. 

wydzierżawienie terenu pod kabiny telefoniczne, tablice reklamowe jest śmiesznym, aby 

Rada podejmowała w tym temacie decyzję. Proponuje nie odrzucać uchwały, a odesłać do 

poprawki. 

 

Radny p. Dymerski - wnioskuje, aby przyjąć uchwałę w postaci zaprezentowanej przez 

wnioskodawcę.. Są instytucje kontrolne, więc nie ma się, czego obawiać. 

 

Radna p. Olszewska - wszystkie miejsca w gminie powinny iść pod przetarg, ponieważ 

wiadomo, że osiąga się wówczas większą kwotę dzierżawną. Pozostawienie możliwości 

dotychczasowemu dzierżawcy przedłużania umowy dzierżawy z 3 lat na następne, zamyka się 

drogę innym, którzy są zainteresowani. 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że jest przeciwny podjęciu tej uchwały z uwagi na to, że 

nie zawsze decyzje Burmistrza były zgodne z interesem gminy. Przetargów jest bardzo mało. 

Większość jest, jak to Burmistrz określił, na zasadzie dogadywania się.  

 

Burmistrz - uważa, że Przewodniczący w sposób nieelegancki uderza w Burmistrza w tym, 

że jego działania są niezgodne z interesem Gminy, co jest błędem. Dobrze się złożyło, że to 

społeczeństwo wybrało go na Burmistrza, a nie Rada. Społeczeństwo mu zaufało, a Pan 

Przewodniczący niestety nie.  

Dzierżawy 3 letnie dotyczą przeważnie mieszkańców Dziwnowa i taką możliwość 

mieszkańcom daje.  

 

Radna p. Gamrat - powiedziała, że jest zwyczaj w Gminie, że ogłasza się przetargi 

ograniczone dla mieszkańców gminy. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu: 

za – 3, przeciw –8, wstrzymało się –2 większości głosów odrzuciła projekt uchwały w 

sprawie w sprawie określenia zasad wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność 

gminy albo pozostających we władaniu gminy na podstawie innego tytułu prawnego 
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Ad. 18 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - wniosek - przeznaczyć teren do dzierżawy w drodze przetargu na 

okres do 3 lat (zmiana w tytule uchwały), w §1 zmiana zapisu terminu dzierżawy - 

30.11.2010 r.(z uwzględnieniem miejsca na parking).  
Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem Komisji Budżetu.  

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały - wniosek - w drodze 

przetargu i do 30.11.2010 r. 

 

Głos zabrał pan Burmistrz, który powiedział, że nawiąże do słów Pana Przewodniczącego w 

sprawie rozwoju żeglarstwa. Podmiot prowadził szkółkę winsurfingową w Dąbkach. Z 

pewnych względów osoba ta prowadziła szkółkę pierwszy rok w Dziwnówku. Uważa, że jest 

wydarzeniem niezwykłym działalność takiej szkółki dla rozwoju żeglarstwa i turystyki.  

 

Przewodniczący Rady - zapytał czy dostęp do wody będzie wolny? 

 

Burmistrz - odpowiadając powiedział, że teren przyległy w ramach pasa technicznego 

Urzędu Morskiego będzie dzierżawiony od Starostwa. Z tego terenu będzie kolejny teren, 

który zostanie wymierzony i wydzierżawiony. 

Jest to teren za mały, ale umożliwiający działalność spółki.  

 

Radna p. Gamrat - jest zdania, że dobrze, że ta szkółka była, dobrze, że będzie, ale ma 

pytanie - do tej szkółki przyjeżdżają ludzie samochodami. Parkują na boisku. Co z miejscami 

parkingowymi?  

 

Burmistrz - odpowiedział, że trzeba problem rozwiązać. 

 

Radna p. Gamrat - uważa, że należy od tego zacząć. 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że ten teren służy jako droga w kierunku osiedla 

Słonecznego. Wydzierżawiając zamknie się drogę. 

 

Burmistrz - jest kolejny etap, o który nie musi się pytać Rady. W ramach tej umowy może 

teren poddzierżawić i na tym terenie powstałyby miejsca parkingowe zgodnie z tym, co 

sugeruje p. Gamrat. Teren przyległy do omawianej działki i do wody, a będący częścią pasa 

technicznego, już dzierżawiony jest od Starostwa. 

 

Przewodniczący Rady - uważa, ze jest to droga, którą chodzą z Osiedla Słonecznego 

 

Radna p. Olszewska - osoba ta dopiero weszła na nasz rynek, jeśli są sprawy nie 

uregulowane do końca dać dzierżawę na rok czasu. Nie widzi potrzeby, aby blokować 

dysponowanie działką na 10 lat. 

 

Burmistrz - poinformował, że nie jest to przypadkowa osoba, ale taka, która prowadziła 

największą szkółkę w Polsce. 
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Przewodniczący Rady - były rozmowy wcześniej, że będzie tam ścieżka rowerowa. 

Dzierżawa zamknie dostęp od boiska w stronę Osiedla Słonecznego. 

 

Radna p. Gamrat - złożyła wniosek o odesłanie projektu uchwały do wnioskodawcy w 

celu wyjaśnienia omawianych spraw. 

 

Burmistrz - powiedział, że tak się hamuje rozwój żeglarstwa w Dziwnowie. 

 

Radna p. Gamrat - zapytała - po co takie wielkie słowa i do tego nieprawdziwe. 

 

Przewodniczący Rady - jeśli przez ten pasek rozwój żeglarstwa będzie zahamowany to 

gratuluje panu burmistrzowi dobrego samopoczucia z powodu braku żagli np. na rzece 

Dziwnej. 

 

Burmistrz - odpowiedział, że Przewodniczący nie zna się na żeglarstwie. 

 

Przewodniczący Rady - odpowiedział, że Pan Burmistrz tak się „zna”, że łódki stoją 

nieużywane, dzieci nie mają klubu.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnej p. Gamrat: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu: 

za – 8, przeciw –1, wstrzymało się – 3 większością głosów przyjęła wniosek formalny o 

odesłanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 10 lat 

części nieruchomości położonej, w Dziwnówku (dz. 163/13) do wnioskodawcy. 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego. 

 

Przewodniczący Rady - złożył wniosek o odesłanie projektu uchwały do wnioskodawcy z 

uwagi na to, że jest to uchwała bezprzedmiotowa. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 10, przeciw –1, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła 

wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części 

działki nr 163/13 położonej w Dziwnówku na okres powyżej 3 lat. 

 

 

Ad. 20 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - wniosek - uaktualnienie stawki czynszu dzierżawnego.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem Komisji Budżetu.  

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały  
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Pani  Mazurek - odnosząc się do wniosku Komisji budżetu poinformowała, że przyjęto 

wniosek do wiadomości i nastąpi to na etapie ustalania warunków finansowych. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę  

Nr LXXVI/478/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu  

(dz. 126).  

 

 

Ad. 21 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - jednogłośnie odrzuca projekt uchwały - wnioskuje o przesuniecie 

ogrodzenia do granicy posesji i wydanie terenu gminie z przeznaczeniem na urządzenie 

drogi.  
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały z wnioskiem Komisji Budżetu.  

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały z wnioskiem Komisji Budżetu.  

 

Salę obrad opuścił p. Dymerski - stan radnych - 12 osób. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw –11, wstrzymało się – 1 większością głosów odrzuciła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie (dz. 380/1 i cz. 

dz. 467/1).  

              

Na salę powrócił p. Dymerski - stan radnych 13 osób. 

 

 

Ad. 22 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - przyjęła projekt uchwały z wnioskiem - zgoda na dzierżawę do 

30.09.2010 r.  

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały. 

Wniosek Komisji - wyraża się zgodę na dzierżawę do 30.09.2010 r.  
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Komisja proponuje choćby ze względów ekonomicznych korzystnych dla Gminy i 

mieszkańców na części działki 227 położonej w obrębie Wrzosowo o pow. 9,37 ha 

wydzielić działki o powierzchni 1000 m2, drogi dojazdowe, bez zmiany sposobu 

użytkowania tj. ogródki działkowe. Powstałoby ponad 90 działek, co przy stawce 0,50 

zł./m2 rocznej dzierżawy dałoby gminie roczny dochód w kwocie ponad 45 000 zł. Czyli 

około 900% wzrostu przychodu z tejże nieruchomości. 

Komisja przyjęła wniosek jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że jest ten sam wniosek o poprawkę z dwóch 

Komisji. 

 

Radny p. Mączyński - powiedział, ze może i śmieszna jest propozycja takiego 

zagospodarowania tego terenu, ale z punktu widzenia ekonomii jest śmiesznym, aby z 

działki o powierzchni 9,6 ha ktoś korzysta za kwotę 4 tys. zł. plus VAT. 

 

Pani Mazurek w imieniu Burmistrza zgłosiła autopoprawkę dot. okresu przedłużenia 

umowy dzierżawy od dnia 1 sierpnia 2009 r. do dnia 30 września 2010 r. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę  

Nr LXXVI/479/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej we Wrzosowie.   

 

 

Ad. 23 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - odrzuca projekt uchwały  

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały  

Komisja ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały  

 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie projektu 

uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw –10, wstrzymało się – 3 większością głosów odrzuciła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie (dz. 252)  
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Ad. 24 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - przyjęła projekt uchwały z wnioskiem - uaktualnienie czynszu 

dzierżawnego.  

Komisja przyjęła wniosek.  

Komisja przypomina, że w roku 2009 występowała z wnioskiem o sposobie 

zagospodarowania tego terenu. 

 

Komisja Oświaty - przyjęła projekt uchwały z wnioskiem jw.  

Komisja Morska - - przyjęła projekt uchwały z wnioskiem jw.  

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały. 

Komisja nadmienia, że w roku 2009 wyrażono opinię w prawie sprzedaży cz. dz. 563 na rzecz 

dzierżawcy. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 12, przeciw –0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła 

Uchwałę Nr LXXVI/480/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy 

na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej w 

Dziwnowie (dz. Nr 563).  
 

 

Ad. 25 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - większością głosów przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska - przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXVI/481/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu. (nr dz. 

Nr 100).  

 

 

Ad. 26 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - większością głosów przyjęła projekt uchwały.  
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Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXVI/482/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie (dz. Nr 

386/2) 

 

 

Przerwa - 13.10 - 13.20  

 

 

Ad. 27 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

 

Komisja wyraża zgodę na dzierżawę terenów wymienionych w projektach uchwał  

z pozycji 27 - 38 porządku obrad.  

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.  

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały z wnioskiem Komisji Budżetu 

Komisja ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie projektu 

uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw –11, wstrzymało się – 0 większością głosów odrzuciła 

projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w sprawie wyrażenia zgody na 

zwolnienie z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości położonej w 

Międzywodziu oraz w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością drogową 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dziwnów, położonej w obrębie 

Międzywodzie (dz. 175/2) 

 

 

Ad. 28 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

Komisja wyraża zgodę na dzierżawę terenu.  

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 
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Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.  

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały z wnioskiem Komisji Budżetu 

Komisja ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie projektu 

uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw –12, wstrzymało się – 1 większością głosów odrzuciła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w sprawie wyrażenia zgody na 

zwolnienie z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości położonej w 

Dziwnowie oraz w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością drogową 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dziwnów, położonej w obrębie Dziwnów 

(dz. 843/84) 

 

 

Ad. 29 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

 

Komisja wyraża zgodę na dzierżawę terenu.  

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.  

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały z wnioskiem Komisji Budżetu 

Komisja ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie projektu 

uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw –12, wstrzymało się – 1 większością głosów odrzuciła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości położonych 

w Międzywodziu (dz. nr 302/54 i 302/55). 

 

 

Ad. 30 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

 

Komisja wyraża zgodę na dzierżawę terenu.  

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.  

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały z wnioskiem Komisji Budżetu 



 25 

Komisja ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie projektu 

uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw –12, wstrzymało się – 1 większością głosów odrzuciła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości położonej w 

Międzywodziu (dz. nr 147/2)  

 

 

Ad. 31 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

 

Komisja wyraża zgodę na dzierżawę terenu.  

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.  

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały z wnioskiem Komisji Budżetu 

Komisja ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie projektu 

uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw –12, wstrzymało się – 1 większością głosów odrzuciła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia drodze przetargu nieruchomości położonej w 

Międzywodziu (dz. nr 90/14).  

 

 

Ad. 32 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

 

Komisja wyraża zgodę na dzierżawę terenu.  

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.  

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały z wnioskiem Komisji Budżetu 

Komisja ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały  
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie projektu 

uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw –12, wstrzymało się – 1 większością głosów odrzuciła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia drodze przetargu nieruchomości położonej w 

Międzywodziu (dz. nr 143/2).   

 

 

Ad. 33 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

 

Komisja wyraża zgodę na dzierżawę terenu.  

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.  

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały z wnioskiem Komisji Budżetu 

Komisja ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie projektu 

uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw –12, wstrzymało się – 1 większością głosów odrzuciła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia drodze przetargu nieruchomości położonej w 

Międzywodziu (dz. nr 217/45).  

 

 

Ad. 34 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

 

Komisja wyraża zgodę na dzierżawę terenu.  

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.  

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały z wnioskiem Komisji Budżetu 

Komisja ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały  
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie projektu 

uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw –12, wstrzymało się – 1 większością głosów odrzuciła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia drodze przetargu nieruchomości położonej w 

Dziwnowie (dz. Nr 35/6).  

 

 

Ad. 35 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

 

Komisja wyraża zgodę na dzierżawę terenu.  

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.  

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały z wnioskiem Komisji Budżetu 

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały  

 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie projektu 

uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw –12, wstrzymało się – 1 większością głosów odrzuciła 

projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia drodze przetargu nieruchomości położonej w 

Dziwnowie (dz. Nr 518/1).  

 

 

Ad. 36 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

 

Komisja wyraża zgodę na dzierżawę terenu.  

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.  

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały z wnioskiem Komisji Budżetu 

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały  
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie projektu 

uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu: 

za – 0, przeciw –12, wstrzymało się – 1 większością głosów odrzuciła projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z 

obowiązku zbycia drodze przetargu nieruchomości położonych w Dziwnowie (dz. Nr 213/1  

i 214/1).  

 

 

Ad. 37 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

 

Komisja wyraża zgodę na dzierżawę terenu.  

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.  

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały z wnioskiem Komisji Budżetu 

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały  

 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie projektu 

uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw –12, wstrzymało się – 1 większością głosów odrzuciła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia drodze przetargu nieruchomości położonej w 

Dziwnowie (dz. Nr 286/6).  

 

 

Ad. 38 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

 

Komisja wyraża zgodę na dzierżawę terenu.  

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

 

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.  

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały z wnioskiem Komisji Budżetu 

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały  
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Radny p. Kozłowski - powiedział, że jak zobaczył mapkę terenu objętego uchwałą to się 

przeraził. Świetlica TPD, teren ogrodzony, pieniądze włożone. Zastanawia się gdzie sens i 

logika w tym, że proponuje się pozbawić dzieci terenu, a sprzedać go Eneid. 

 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw –12, wstrzymało się – 1 większością głosów odrzuciła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na zwolnienie z obowiązku zbycia drodze przetargu nieruchomości położonej w 

Łukęcinie (dz. Nr 114/75).  

 

 

Ad. 39 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

 

Komisja wyraża zgodę na dzierżawę terenu.  

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.  

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały z wnioskiem Komisji Budżetu 

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały  

 

Radny p. Kozłowski - były już wnioski, aby drogi nie sprzedawać. Jeśli się Radzie podsuwa 

takie uchwały ze sprzedażą dróg, chodników to proi to przemyśleć. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw –12, wstrzymało się – 1 większością głosów odrzuciła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Łukęcin. (dz. nr 30/18)   

 

 

Ad. 40 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.  

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - większością głosów odrzuca projekt uchwały. 

 

Jako pierwsza głos zabrała p. Emilia Szafran, która powiedziała, że będzie teraz trzy 

uchwały dotyczące pasa drogowego. Chodzi o pobocze ul. Mickiewicza w Dziwnowie. 

Uważa, że jest to teren, który nie powinien być sprzedawany. Ten teren stanowi pobocze ul. 
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Mickiewicza.  Na poboczu znajdują się media typu słupy przesyłowe. Na poboczu można 

postawić ławeczkę czy kosz. Ulica Mickiewicza jest ulicą wizytową Dziwnowa. Sprzedając  

zawężą się ten teren, co jest czymś niewłaściwym dla Gminy. Prosi o zastanowieniem się 

przy przyjęciu, czy odrzuceniu uchwały.  

 

Radny p. Mączyński - linia własności prywatnej dla budynku 45 przebiega tak, że można 

tam postawić stoliki i parasole i nikt nikomu nie zabroni bawić się tam niezbyt głośno, ale 

przez cała dobę. Zastanawia się nad tym, kto by chciał mieszkać w sąsiedztwie. Nie było 

pytania na komisji o szerokość terenu do sprzedaży. 

Uważa, że usytuowanie budynków mogłoby skłonić do dosprzedaży niekoniecznie na całej 

szerokości wykazanej w załączniku.  

 

Radna p. Gamrat - w trakcie prac Komisji Pani mazurek wyjaśniała, że na tym skrawku jest 

posadowiony słup energetyczny i na koszt gminy musiałby być usunięty przed sprzedażą.  

 

Pani Mazurek - odpowiedziała, że ewentualna sprzedaż nastąpiłaby z obciążeniem terenu. 

Nabywca musiałby mieć świadomość, że będzie zobowiązany do udostępnienia terenu na 

okoliczność napraw, modernizacji itp.  

 

Burmistrz - powiedział, że w poprzednich kadencjach część tego typu działek zostało 

sprzedanych. Takich argumentów używają mieszkańcy, którzy się o te tereny ubiegają. Z tego 

powodu taki projekt uchwały znalazł się na sesji. 

 

Radna p. Szafran - z tego co powiedział pracownik Urzędu p. Mazurek wie, że Enea prosi o 

nie sprzedawanie takich terenów, gdzie są umiejscowione słupy energetyczne. To, że 

poprzednie władze zadecydowały o tym, aby zawężać ulice Mickiewicza, to nie znaczy, aby 

obecne władze musiały iść w tym kierunku. 

 

Radny p. Mączyński - zapytał - jaka jest szerokość tego pasa terenu do sprzedaży. 

 

Pani Mazurek - jeden centymetr na mapie to 5 m. 

 

Radny p. Mączyński - powiedział, że widzi, że linia własności powinna prowadzić przez 

połowę działki. 

 

Nastąpiła przerwa w celu złożenia kwiatów pod pomnikiem w Dziwnówku na 

okoliczność Zaślubin z morzem. 

Godz. 13.45 - 15.00 

 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw –7, wstrzymało się – 5 większością głosów odrzuciła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (dz. nr 240/33 na rzecz współwłaścicieli 

dz. 362)  
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Ad. 41 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.   

Komisja Morska - większością głosów odrzuca projekt uchwały  

Komisja ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie projektu 

uchwały; 

48. Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw –9, wstrzymało się – 4 większością głosów odrzuciła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (dz. nr 240/33 na rzecz 

właściciela dz. 363)  

 

 

Ad. 42 

Pani Wioleta Mazurek w imieniu Burmistrza wnioskuje o wycofanie uchwały z porządku 

obrad. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie wniosku o zmianę porządku obrad. 

Przypomniał, że numeracja zostaje taka, jaka była.  

                              

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0  jednogłośnie przyjęła wniosek o 

wycofanie projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

bezprzetargowym części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (dz. nr 240/33 na 

rzecz współwłaścicieli dz. 317/2) 

 

 

Ad. 43 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska - przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXVI/483/2010 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w obrębie 

Dziwnów (dz. Nr 294/2). 
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Ad. 44 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

Komisja składa wniosek o urządzenie drogi dojazdowej do istniejących garaży dz. 

332/16,17, pozostały teren przeznaczyć pod garaże. 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.  

Komisja Morska - większością głosów przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Zdrowia - głosowanie na sesji.  

 

 

Radny p. Kozłowski - uchwała jest rozpatrywana po raz drugi. Były propozycje, aby 

teren działki 332/27 przeznaczyć na miejsca parkingowe. Chodziło, aby zrobić ciąg 

komunikacyjny tj. na wysokości dz. 332/16 jako dojazd jako „dr”.  

Takie rozwiązanie usatysfakcjonowałoby mieszkańców tego zakątka Dziwnowa, 

ponieważ skończyłyby się perturbacje z dojazdami do garaży, których wyjazdy są na dz. 

332/27. Projektant kiedyś nie uwzględnił terenu jako działki dojazdowej. 

Uważa za słuszne takie rozwiązanie problemu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 11, przeciw –1, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła 

Uchwałę Nr LXXVI/484/2010 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

bezprzetargowym części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (dz.332/27).  

 

 

Ad. 45 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Wioleta Mazurek inspektor Urzędu 

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska - przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXVI/485/2010 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Łukęcin. 
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Ad. 46 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza omówiła p. Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu  

Miejskiego 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - głosowanie na sesji.  

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.  

Komisja Morska - głosowanie na sesji.  

Komisja Ochrony Zdrowia - głosowanie na sesji. 

 

Przewodniczący Rady - zapytał, dlaczego dla jednej działki robi się plan 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Radny p. Dymerski - chodzi o ustalenie zabudowy na potrzeby usług działalności 

turystycznej. 

 

Przewodniczący Rady - czy warto dla jednej działki robić plan zagospodarowania 

przestrzennego, jeżeli w gminie czeka bardzo dużo terenów i było uzgadniane, że plan 

zagospodarowania przestrzennego będzie robiony sukcesywnie. 

 

Przerwa - 15.15 - 15.25 

 

Po przerwie odpowiedzi udzieliła Pani Brońkowska inspektor Urzędu Miejskiego, która 

poinformowała, że jest to teren, którego właścicielem jest Gmina Dziwnów i wcześniej 

została dokonana zmiana w studium, a następnym etapem działania jest zmiana w planie 

zagospodarowania przestrzennego. Zgodnie ze Studium były tam lasy ochronne, została 

dokonana zmiana w studium i jest inne przeznaczenie - na cele nieleśne. Działka wynosi 

13 tys. m2 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę  

Nr LXXVI/486/2010 w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego przez Burmistrza Dziwnowa przekraczającego rok budżetowy w zakresie 

wydatków związanych ze sporządzeniem miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Dziwnów obejmującego tereny położone w miejscowościach: 

Międzywodzie dla działki nr 827/44 w rejonie ulicy Turystycznej oraz Łukęcin dla części 

działki nr 514 na cele bazy ratowników plażowych, zgodnie z Uchwałą Nr XIII/80/2007 

Rady Miejskiej w Dziwnowie z dnia 28 sierpnia 2007 r. do kwoty 65 000,00 zł.   

 

 

Ad. 47 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Grażyna Madońska Skarbnik Gminy.  

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - głosowanie na sesji.  

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.  

Komisja Morska - głosowanie na sesji.  

Komisja Ochrony Zdrowia - głosowanie na sesji. 
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Przewodniczący Rady - poinformował, że do Burmistrza wpłynęły propozycje poprawek 

do tego projektu uchwały w sprawie dopisania dwóch zadań:  

- regaty łodzi monotypowych 

- regaty Mikołajka Nadmorskiego o Puchar Przewodniczącego Rady 

Są to imprezy, które gromadzą bardzo dużo załóg oraz widzów. Są to imprezy typowo 

morskie. Proponuje dopisanie w paragrafie „dotacje celowe na dofinansowanie zadań 

zleconych do realizacji stowarzyszeniom po 15 tys. zł. na organizację imprezy. 

Została zmniejszona pula środków finansowych na „Bezpieczne wakacje” - proponuje na 

tą imprezę dołożyć 7 000 zł.  

 

Jako radny Dziwnówka protestuje przeciwko zabieraniu pieniędzy z inwestycji ulicy 

Mickiewicza. W zeszłym roku były argumenty, że nie można zrobić tej drogi, w tym roku 

takie argumenty również będą.  

 

Burmistrz - powiedział, że odniesie się do sugestii Pana przewodniczącego. Jak zwykle 

Pan Przewodniczący się jak zwykle myli nieelegancko. Pracuje w Kapitanacie w 

gospodarce morskiej, pływał wiele lat, zawsze był za żeglarstwem, za wychowaniem 

morskim. Wyjaśnia X Regaty Łodzi Monotypowych - 15 tys. zł. Uważa, że łatwo się 

szata pieniędzmi gminnymi. Jest to impreza jednodniowa, dobrze, że była i jest i zawsze 

będzie. Ukłon w stronę Pana Jeszki, bo w zeszłym roku zorganizował, ale nie za kwotę 15 

tys. zł. tylko za 3 lub 4 tys. zł.  Impreza regaty Mikołajka Nadmorskiego w zeszłym roku 

nie została zorganizowana, mimo, że wygrał w konkursie Pan R. w ramach stowarzyszeń. 

Tego nie zrobił, a Pan Przewodniczący zrzuca to na kark Burmistrza.  

Nasuwa się takie porównanie - impreza jednodniowa łodzi monotypowych 15 tys. zł., a 

tam gdzie setki dzieci biorą udział przez dwa miesiące 40 tys. zł.  

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że fakty są takie, że nie ma żeglarstwa w 

Dziwnowie, nie ma klubu, nie ma regat w budżecie. To, że Pan Burmistrz mówi coś 

innego to fakty są bezlitosne. Będzie konkurs i nie jest powiedziane, że impreza będzie 

zorganizowana za 5 tys. zł. Mówi Pan Burmistrz o szastaniu pieniędzmi i imprezach 

jednodniowych. 

Impreza jednodniowa, w której udział biorą mieszkańcy z naszej Gminy i gmin 

okolicznych. Niech ona kosztuje 10 tys. zł., a nie 15 tys. zł. Pan Burmistrz przeznacza na 

imprezę jednodniową 7 tys. na „palenie gum w Śniatowie” To Panu Burmistrzowi nie 

przeszkadza, że jednodniowa impreza i koszt 7 tys. zł., poza terenem gminy, gdzie udział 

mieszkańców gminy jest minimalne.  

 

Radny p. Kozłowski - zaproponował przekazanie środków na imprezy w kwocie 10 tys. 

zł. na łodzie monotypowe i Regaty oraz 7 tys. zł. dołożyć do Bezpiecznych Wakacji.  

Dodał, że nie można robić tak, że na bezpieczne wakacje nie jest jeszcze rozstrzygnięty 

konkurs, że jest niepewność. Rodzice liczą na to, ze pójdą do pracy w wakacje, a dzieci 

oddadzą pod dobrą opiekę. W zeszłym roku zadawał Panu Burmistrzowi pytania gdzie są 

żagle na Dziwnie, przypominał o tym na sesjach letnich i na jesieni. Był etat, nie ma 

instruktora, dzieci z patentami poszły „za bramę”. Nie można powiedzieć mieszkańcom 

do telewizji „Pan się myli”, bo się Przewodniczący nie myli. To samo podkreślał, o tym 

mówił jako Przewodniczący Komisji Oświaty i sportu zaznacza, że dręczy go ten temat. 

Zostawiono swoje, mieszkańców sprawy na niskim poziomie zajmując się sprawami, 

które mają służyć przyjezdnym. Należy promować gminę, ale nie ze szkodą 

mieszkańców.  
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Przewodniczący Rady - podkreślił, że padła propozycja dać na imprezy po 10 tys. zł.  

 

Radny p. Mączyński - powiedział, że na posiedzeniu komisji Budżetu w trakcie rozmów 

o budżecie byłą okazja zapytać w sprawie wydania przez Pana Burmistrza Zarządzenia 

zwalniającego Policję z opłat na rzecz gminy. W kontekście wyjaśnień Pani Dyrektor 

ZWiK Komisja dowiedziała się, ze poprzez fakt, że gmina nie zwraca kosztów tego 

zwolnienia na rzecz firmy ZWiK , to koszt tego zwolnienia jest przerzucany na cenę 

wody i ścieków. Firma ZWiK zajmuje się produkcją wody i oczyszczaniem ścieków i jest 

to dla firmy wydatek związany z istnieniem w budynku komunalnym podmiotu, obciążać 

rachunku, który staje się odczuwany.  

 

 

Przewodniczący Rady - zaproponował głosowanie poszczególnych punktów. 

 

1. Zwiększa się dochody budżetowe o kwotę - 46. 483,00 zł. 

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 13 

 

2. Zmniejsza się dochody budżetowe - 17.613,00 zł. 

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 13 

 

3. Zwiększa się wydatki budżetowe 

1/ Dz. 750 rozdz. 75075&4300 Promocja 

a/ Program „Europejskie Centrum Różnorodności Biologicznej - 30.000,00 zł. 

Rada Miejska odrzuciła zapis uchwały w głosowaniu: za - 0, przeciw - 11,  

wstrzymało się - 2 

b/ I Mistrzostwa w Czołganiu na Plaży - 10.000,00 zł. 

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 13 

 

2/ dz. 626 §2820  

- X Regaty łodzi monotypowych - 10.000,00 zł. 

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 13 

 

- Regaty żeglarskie o Puchar Przewodniczącego Rady - 10.000,00 zł. 

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 13 

 

- „Bezpieczne Wakacje’ - dołożyć 7 000,00 zł.  

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 13 

 

3/ dz. 754 rozdz. 75411 § 6300 - zakup samochodu dla Komendy Powiatowej Straży 

Pożarnej - 20.000,00 zł. 

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 10, przeciw - 0, wstrzymało się - 3. 

 

4/ dz.801 - 1530,00 zł - dodatkowe wynagrodzenie roczne szkoła 

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 13 

 

5/ dz. 801 - 5 070,00 zł. dodatkowe wynagrodzenie roczne Gimnazjum 

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 13 
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6/ dz. 801 - 20 000,00 zł. zakup usług pozostałych Gimnazjum 

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 13 

 

7/ dz. 851 - przeciwdziałanie alkoholizmowi - 37 600,00 zł. 

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 13 

 

8/ dz. 852 - OPS 

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 13 

 

9/ dz. 900 utrzymanie zieleni - kwota 46 483,00 zł. 

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 13 

 

10/ dz. 900 stanica kajakowa - 100 000, 00 zł.  

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 13 

 

11/ dz. 900 - przystań w Dziwnowie - 20 000, 00 zł.  

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 13 

 

12/ dz. 926 MOSiK - 350 000, 00 zł. 

 

Radna p. Gamrat - poinformowała, że w trakcie pracy Komisji padały różne głosy na 

temat tego punktu. Wpłynęło do wszystkich komisji pismo Dyrektora MOSiK. Było 

bardzo dużo sprzecznych uwag, wiele spraw niewyjaśnionych. Proszono, aby Pan 

Dyrektor przybył na posiedzenie jednej z Komisji, ale miał wolne i nie mógł przybyć.  

Proponuje, aby nad tym punktem debatować za kilka dni, można zwołać sesję 

nadzwyczajną. Komisja Rewizyjna kończy kontrolę finansów MOSiK za rok 2009. 

Komisja jest umówiona z Panem Dyrektorem na środę na godzinę 11.30. Będzie wiedza, 

wszystkie informacje i uważa to za dobre wyjście. 

 

Burmistrz - powiedział, że również uważa tak jak radna, tym bardziej, że sesja 

nadzwyczajna z innego powodu będzie musiała być zwołana.  

 

Rada Miejska odrzuciła zapis uchwały w głosowaniu za - 0 przeciw - 10, wstrzymało - 3 

 

4. Zmniejsza się wydatki budżetowe o kwotę: 

 

1/ dz. 600 drogi publiczne - 470 000,00 zł.  

 

Wyjaśnień do tej pozycji udzielił p. Dzioch inspektor Urzędu Miejskiego. Powiedział, że 

chodzi o ul. Mickiewicza w Dziwnówku , gdzie jest konieczność wykonania samej 

nakładki asfaltowej, co nie spowoduje zniknięcia zastojów wodnych i kałuż. Jest to faza 

podejmowania decyzji środowiskowych i to potrwa.  Tak jak jest zapisane w budżecie 

można zrobić tą nakładkę, ale będzie konieczność cięcia, ponieważ koncepcja 

odwodnienia dla części Dziwnówka w ul. Mickiewicza przewiduje rurociąg, który będzie 

odprowadza wody opadowe od ul. 1 Maja. Nie uważa, aby była jakaś inna możliwość 

poprowadzenia tych wód.  

 

Przewodniczący Rady - w związku z ilością inwestycji, jakie są w gminie planowane 

wykonanie odwodnienia w Dziwnówku to jest okres kilku lat. Ta droga miała być robiona 

etapami i nic nie staje na przeszkodzie, aby zrobić chodniki. Sprawa ciągnie się 3 lata, a 
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będzie ciągnęła się dłużej, bo coś jest ważniejsze. 

 

Pan Dzioch - z tej pozycji nie ściąga się całej kwoty. 

 

Przewodniczący Rady - Rada przeznaczyła całą kwotę i prosi ją wykorzystać. 

 

Radny p. Mączyński - zapytał czy po zdjęciu tej kwoty wystarczy na chodniki  

z projektem? 

 

Pan Dzioch - 100 tys. zł. zostanie na Dziwnówek. 

 

Przewodniczący Rady - proponuje kwotę 100 tys. zł., zamiast 470 000,00. zł.  

 

Rada Miejska przyjęła zmianę do projektu uchwały - za - 13 

 

2/ dz. 801 szkoła - 1 530,00 zł. 

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 13 

 

3/ dz. 801 Gimnazjum - 5 070,00 zł.  

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 13 

 

 4/ dz. 851 przeciwdziałanie alkoholizmowi - 37 600,00 zł. 

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 13 

 

5/ dz. 852 świadczenia rodzinne - 35 500,00 zł.  

Rada Miejska przyjęła zapis uchwały - za - 13 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że nie bilansuje się 12 tys. zł. 

 

Burmistrz - wyraził zgodę na zwiększenie deficytu i pokrycie z wolnych środków.  

 

Nastąpiło głosowanie całości uchwały wraz z poprawkami; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXVI/487/2010 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2010 r.  

 

 

Ad. 48 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. W imieniu 

Burmistrza zgłosiła autopoprawkę polegającą na dopisanie w §1 ust 2 po słowie 

dochodów „własnych budżetu gminy” 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - głosowanie na sesji.  

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji.  

Komisja Morska - głosowanie na sesji.  

Komisja Ochrony Zdrowia - głosowanie na sesji. 
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Burmistrz - powiedział, że wizerunek Rady i Burmistrza jest zły, co wynikało o zapłatę za te 

ronda. W opinii Marszałka była obawa, że gmina tych pieniędzy nie chce zapłacić.  

 

Gdy zapłaci się za te ronda, będzie miał możliwość dalszej rozmowy w sprawie drogi.  

 

Radca Prawny - powiedziała, że w ramach autopoprawki wnosi o wykreślenie w §1 po 

słowach „ z przeznaczeniem na realizację zadania skreślić zapis „ stanowiącego przedmiot 

ww. porozumienia …” 

 

Radny p. Kozłowski - powiedział, że są w Internecie bardzo złe opinie związane z tą drogą. 

Wielu gości nie może zrozumieć, że za ten stan drogi nie odpowiada ani Rada, ani Burmistrz.  

Jest to droga Marszałka, jest to droga wojewódzka.  

Proponuje umieścić tablicę, że doga nie jest własnością Gminy tylko Marszałka.  

 

Burmistrz - odpowiedział, że sytuacja między Gminą, a Marszałkiem jest zaogniona. Po 

zapłacie tej kwoty wydaje się, że będzie trochę lepiej. Proponuje stosunków nie zaogniać. 

Chce porozmawiać jeszcze raz z Panem Marszałkiem z Panem Dyrektorem Krawczukiem. 

Jako Gmina, jako Rada zgłoszono chęć pomocy w budowie drogi. Rejon Dróg w Koszalinie 

mówi, że robi wszystko, aby ta droga powstała. Osobiście uważa, że RDP w Koszalinie nie 

robi nic. Jest Wojewódzki Plan Inwestycyjny i tej drogi nie ma w planie. Rozmawiał z Panią 

Dyrektor i jest szansa, że inwestycja znajdzie się w planie WPI.  

 

Radna p. Gamrat - w opinii wielu mieszkańców Burmistrz i Rada są chłopcami do bicia za 

nie swoje winy, bo to naprawdę nie jest wina ani Burmistrza, ani Rady Miejskiej, że ta droga 

nie jest robiona.  

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że deklaracja w postaci uchwały byłą jednoznaczna. 

Zapytał, jakie jeszcze czekają gminę dotację w tym roku. Nie jest to zarzut, ale chęć 

pozyskania informacji.  

 

Burmistrz - odpowiedział, że o niczym nie wie. Dodał, że poprzez te ronda kawałek drogi 

będzie zrobione.  

 

Radny p. Mączyński - nawiązując do wypowiedzi radnego p. Kozłowskiego powiedział, że 

w tych samych źródłach, nawet na stronach internetowych Gminy, uwypuklić te informacje. 

Uważa, że nie jest to nic złego.  

 

Burmistrz - uważa, ze nie można tego zrobić, bo zaognia się sytuację. Za rondo budowane 

przy moście jest przewidziane odszkodowanie, za które Gmina powinna dostać pieniądze. 

Część terenu gminnego weszło w ronda. 

Padło stwierdzenie z drugiej strony, że gdyby wiedzieli, że gmina będzie żądać 

odszkodowania to zastanawialiby się czy wejść z budową. Spróbuje jeszcze rozmawiać i z 

Koszalinem i z panem Wicemarszałkiem. 

 

Radny p. Mączyński - odszkodowanie Gmina mogłaby zainwestować w drogę.  

 

Burmistrz - odszkodowanie określone na kwotę 350 tys. zł. Myślał o zasugerowaniu, aby to 

odszkodowanie przeznaczono na projektowanie.  
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Nastąpiło głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawkami; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu: 

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXVI/488/2010 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji celowej na rzecz Województwa 

Zachodniopomorskiego do kwoty 350 000,00 zł. na realizację zadania „Przebudowa 

przejścia przez m. Dziwnów w ciągu drogi woj. Nr 102 - etap I przebudowa skrzyżowań”. 

 

 

Ad. 49. 

Wolne wnioski. 

 

Radna p. Olszewska jako Przewodnicząca Komisji Budżetu i Planowania zgłosiła 

wniosek; 

Ponieważ Policja została zwolniona z opłat za dzierżawę pomieszczeń na posterunek 

Policji Zarządzeniem Burmistrza Dziwnowa Komisja stawia wniosek o nieobciążanie 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji kosztami wynikającymi ze zwolnienia Policji  

z czynszu oraz innych kosztów związanych z funkcjonowaniem Policji w budynku 

komunalnym.  

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

Radna p. Szafran - zwracając się do Burmistrza powiedziała, że na Osiedlu Rybackim 

jest robiona nowa droga, burzówka. 

Jadąc na sesję przejeżdżała przez Eko kemping.  

Wnosi, aby wytyczyć z terenu działki, na której znajduje się Eko kemping część terenu 

pod drogę. 

Droga ta odciąży i usprawni ruch na Osiedlu Rybackim. W okresie sezonu przejazd przez 

Osiedle Rybackie jest bardzo utrudnione. Był wniosek, aby wyznaczyć drogę od mostu 

do wyjazdu przed kempingiem Eko. Osiedle jest obciążone samochodami. Trzeba się 

zastanowić nad tym czy na dzień dzisiejszy droga główna nie powinna być drogą 

jednokierunkową, a wyjazd powinien być od portu w stronę mostu.  

 

Radny p. Stęplewski - uważa, że jest ogromne zanieczyszczenie promenady i dojść do 

promenady przez odchody psów. Nie można w żaden sposób problemu rozwiązać. Nie 

trafiają apele do kultury osobistej właścicieli czworonogów, ani możliwości egzekucji 

poprzez niewydolne służby Straży Miejskiej. Zamiast podziwiać widoki trzeba patrzeć 

pod nogi. 

Proponuje wyższego opodatkowanie psów i z tych środków opłacenia służb, które, na co 

dzień będą zajmowały się sprzątaniem.  

 

Przewodniczący Rady - w warunkach przetargu na sprzątanie był wymóg, aby firma 

miała odkurzacz do ściągania odchodów. Zastanawia się, czy w umowach te odkurzacze 

są. Wystarczyłoby tylko egzekwować, bo kultura, jaka jest to jest. 

 

Ad. 50 

Przewodniczący Rady p. Marek Lisowski o godz. 16.45 oznajmił, że z uwagi na 

wyczerpanie porządku obrad zamyka LXXVI sesję Rady Miejskiej Gminy Dziwnów. 

 


